
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 16. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BS
Mener ministeren, at de berørte ministerier har handlet korrekt ved at undtage
store dele af dokumenter for offentlig indsigt? Hvis ikke, hvad mener ministe-
ren, det skal have af konsekvenser, og hvordan vil ministeren sikre, at det ik-
ke sker fremover?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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